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ОТНОСНО: Състоянието на градския транспорт в Пловдив

Уважаеми г-н Кмете,

Получихме много сигнали от граждани и публикации в медиите за състоянието 
на градския фанспорт в Пловдив, което категорично не отговаря на нуждите на 
пловдивчани. Най-големият проблем е неспазването на графика на движение на 
автобусите поради намаления им брой. което в зимните месеци създава неудобство па 
работещите и учащите. Появи се информация за преразпределение на линии между 
превозвачите и евентуално прекратяване на договори с тях.

Във връзка с гореизложеното, моето питане към Вас включва следните въпроси:

1. Какви спешни мерки ще вземе Община Пловдив за подобряване на градския 
транспорт през зимните месеци?

2. Сключен е договор е фирма „Тикси“ за общо 12 млн. за електронно паркиране 
и електронно таксуване в автобусите, как това щс подобри услугата за пловдивчани и 
контролът върху превозвачите?

3. Изплатени ли са всички субсидии на превозвачите за извършени превози до 
момента и има ли забавяне в плащанията към тях?

4. Какви мерки ще се вземат за подобряване на контрола на превозвачите във 
връзка с изплащането на субсидиите?



5. Каква с готовността на Община Пловдив и превозвачите да поемат транспорта 
до съседните села от Община Родопи и при какви условия може да сс случи?

Моля за писмен и устен отговор на моето Питане, който да бъде оповестен на 
следващото заседание на Общински съвет - Пловдив.

23 .11.2023 г.

гр. Пловдив

С уважение:.............

/ Илия Гатев /


